

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SANABEL AL-KHAIR FOR FINANCIAL INVESTMENTS Date: 03-08-2026 11:17:56 AM Subject: End of service for an employee	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنايل الخير للاستثمارات المالية التاريخ: 03-08-2026 11:17:56 AM الموضوع: انتهاء خدمة موظفة
We would like to inform you that the services of the esteemed employee / Heba Ibrahim Hassan Basheer, who holds the position of Director of the Analysis and Consulting Department, will end as of 02/09/2026. We wish her continued success and all the best in her future endeavors / attached herewith.	نود إعلامكم بأن خدمات الموظفة الفاضلة / هبة ابراهيم حسن بشير ، والتي تشغل منصب مدير دائرة التحليل والاستشارات ، ستنتهي اعتباراً من تاريخ 02/09/2026 ، متمنين لها دوام التوفيق والنجاح في مسيرتها القادمة / مرفق طيه
03-08-2026	03-08-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: SAFAA ABUSHAMMALAH	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: SAFAA ABUSHAMMALAH